

**SEKTIONSMÖTE | A-SEKTIONEN**

KALLANDE: A- & AT-STYRET
PLATS: VA-SALEN
TID: 12.00-14.12

NÄRVARANDE (60)**A1(0)****AT1(4)**

Elin Olsson
Hedda Egerlid
Einar Persson
Diederik De Vries

A2(8)

Lovisa Stadig Roswall
Sofia Jansson
Elsa Dorrian
Maria-Therese Lidenholm
Felicia Järnstedt
Katerina Gurova
Linnéa Wahlgren
Elin Nilsson

AT2(14)

Emily England
Adnan Fazlinovic
Sofia Lundborg
Elin Lidén
Anna Sundelin
Daniel Jonsson
Tove Sjöborg
Fredrik Malmberg
Jessica Aranius
Staffan Linné
Elin Eriksson
Lydia Winnige
Daniel Granath
Jonatan Svensson

A3(17)

Frida Svensson
Kristine Olsson
Amanda Markgren
Lisa Weiss
Joel Ekelöf
Rebecka Bolt
Hanna Jörlén
Mikaela Andersson
Sigrid Cederberg
Karl Åhlund
Anton Arnby
Vera Matsdotter
Anna Virén
Linda Sjöneskog
Natalie Kullberg
Freja Elmsjö
Lovisa Christoffersson

AT3(12)

Linda Wäppling
Emma Nordhamn
Ona Forss
Sanna Englund
Nina Åström
Markus Gustafsson
Hans Carlsson
Rakel Norberg
Sara Olsson
Erica Samuelsson
Frida Björklund
Sandra Andersson

MPARC(2)

Lina Sjöqvist
Gabriella Grönlund

MPDSD(2)

Hamlet Mirjamsdotter
Louise Karlsson

ADJUNGERADER GÄSTER(1)

Madeleine Czarnecki, KL
Frida Gustavsson
Viktor Olsson





1. PRELIMINÄRER

1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl.12:11 av sektionsordförande Toivo Säwén.

1.2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande valdes Toivo Säwén enhälligt.

1.3. VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes David Larsson enhälligt.

1.4. VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Till justerare valdes Rakel Norberg och Joel Ekelöf.

1.5. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift.

1.6. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Mötet befanns enhälligt vara behörigt utlyst.

1.7. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Dagordningen fastställdes.

1.8. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående mötesprotokoll tas upp på nästa möte.

2. INFORMATION FRÅN STYRET

Toivo berättade om Styret och sektionsavgiften.

3. INFORMATION FRÅN KÅREN

Madeleine Czarnecki från kårledningen berättade om kåren och vad de jobbar med.

Kåren är nu helt kontantfri, bl.a. Bulten och Store berörs.

Kårhus på landet, utbyggnationen av Bastun i Härryda betyder att både bastun renoveras men även en ny del byggs till som ska vara ett kårhus nära friluftslivet.

Det finns även lediga platser i valberedningen för kåren.

4. INFORMATION FRÅN FUM

Linda Wäppling och Rakel Norberg gav ut information från FuM.

Tog beslut om kårens verksamhetsplan och budget på det första mötet. Alla är välkomna att prata med dem om vad de tycker kåren borde jobba med. Bl.a. STORE och kårhuset på landet är något som FuM har beslutat om. Den 14e oktober är nästa FuM-möte.

5. INFORMATION FRÅN PA

Matts Heijl, PA på Arkitekturprogrammet, gav info om vad han och Karl-Gunnar (PA för AT) jobbar med. De planerar bl.a. hur pengarna ska fördelas till olika kurser. Han har mycket kontakt med AUU (ATU funkare likadant) där studenterna kommer med sina synpunkter om programmet och dess utformning. PA har även ansvar för elevernas sociala situation, däribland stress.





6. FYLLNADSVÄL

Selma Björklund, AT2, var nominerad som ny kassör i Arkipelago. Anna Sundelin, AT2, som är nuvarande kassör tror hon kommer kunna göra ett bra jobb. Selma blev enhälligt invald som ny kassör i Arkipelago.

Sofia Lundborg, AT2, var nominerad som Vice Ordförande i ATU & Adnan Fazlinovic som SAMO. Båda blev invalda enhälligt av mötet.

AUU behöver ny Ordförande snarast, punkten ajourneras.

7. A- & AT-STYRET

Hamlet Mirjamsdotter berättade om Styret (14/15) och deras verksamhetsberättelse. (Se bifogad fil i dagordning)

Revisorerna har kollat igenom alla bokslut och dem yrkade för ansvarsfrihet. Detta blev godkänt av mötet.

Toivo drog kortfattat igenom verksamhetsplanen för 15/16 och budgeten som finns bifogad i dagordningen & på hemsidan.

8. ARKIPELAGO

Anna Sundelin, Kassör 14/15, förklarade Arkipelagos bokslut (se dagordning). Revisorerna yrkade för ansvarsfrihet och detta bifölls av mötet.

Sandra Andersson, Ordf. 15/16, berättade om Arkipelagos verksamhetsplan (se dagordning).

9. ATU

Emma Nordhamn och Toivo Säwén presenterade ATUs verksamhetsberättelse (se dagordning).

Nya ordförande Daniel Granath tänker hålla samma spår även detta år med ATU.

Jonatan Svensson, kassör 15/16, förklarade ATUs budget.

Något bokslut fanns ej än, förra årets kassör och ordförande kunde ej ansvarsbefrias.

10. AUU

Nathalie Kullberg, Kassör AUU 14/15 & 15/16, presenterade AUUs verksamhetsberättelse, bokslutet 14/15, verksamhetsplan och budget 15/16. Hon blev ansvarsbefriad för bokslutet för år 14/15.

11. GENUSGRUPPEN

Kerstin presenterade genusgruppens verksamhetsberättelse (se dagordning).

Kassör gick igenom bokslutet 14/15 (se dagordning).

Revisorerna yrkade för ansvarsfrihet, och mötet godkände detta.

Lydia Winnige, Ordf 15/16, presenterade verksamhetsplan för 15/16.





Frida, Kassör 15/16, presenterade budget för det nya verksamhetsåret, de väntar sig större ekonomiskt stöd från PA.

Eftersom PA delegerar temadagen till genusgruppen tycker de att programmen även ska utöka det ekonomiska stödet. Toivo vill ha ett förhandlingsmöte med PA så att vi vid ett senare sektionmöte kan godkänna Styrets och därigenom Genusgruppens budget. Beslut om att budgetgodkännande ska tas upp på nästa sektionmöte togs.

Intern redovisning är enligt Hamlet något dyr post på årets budget.

Möjlighet att få stöd från masterprogrammen finns och ska utforskas.

12. FYLLNADSVÄL LEKMANNAREVISOR

Hamlet Mirjamsdottir nominerar sig själv. Godkänd av sektionmötet.

13. MOTION OM HEDERSMEDLEM

Motion om att Viktor Olsson ska bli hedersmedlem på A-sektionen togs upp och efter stängd omröstning är han den andra hedersmedlemmen på A-sektionen.

14. INFORMATION FRÅN KASSÖR A- & AT-STYRET

Karin Gester, Kassör A- & AT-Styret, berättar om varför vi måste gå back i årets budget och att man t.ex. kan komma med förslag och äskningar för att ge dessa pengar ett syfte.

15. INFORMATION FRÅN SAMO A- & AT-STYRET

Johanna Boëthius, SAMO A- & AT-Styret, berättar om vad hon ska göra under året.

16. OMBYGGNATIONEN

Toivo och Johanna berättar om ombyggnationen och förklarar vad ev. studentrepresentanter kommer kunna påverka.

17. HEMSIDAN

Hemsidan (a-sektionen.se) ska försökas hållas mer uppdaterad med hjälp av Maja som kommunikatör.

18. ÖVRIGA FRÅGOR

Rustmästeri

Karin informerade att det finns intresse att starta ett rustmästeri och man kan ta kontakt med Karin, Selma eller Maja om man vill veta mer.

De kommittéer som just nu har hand om diverse ev rustmästeriartiklar kommer bli avlastade om de vill, annars får de ha kvar ansvaret.

Utlottnings av biobiljetter

10 biobiljetter lottades ut till närvarande på mötet.

19. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet förklarades avslutat kl. 14.12.





..

MÖTESSEKRETERARE

Namn David Larsson, AT2

Underskrift

Göteborg den 9/10 2015

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn, Klass Joel Ekelöf, A3

Underskrift

Göteborg den 9/10 2015Namn, Klass Rakel Norberg, AT3

Underskrift

Göteborg den 9/10 2015